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Onderwerp vraag: 

 
Post-Corona-actieplan : ook aandacht voor taxi-sector ? 

 
 

 

 
Toelichtende nota 

 
Wij vernemen via de lokale pers de (te waarderen) intenties van het stadsbestuur om middels een “Post-Corona-Actieplan” de 

lokale handel en horeca tegemoet te komen. 

 

Behoudens vergissing onzentwege, lezen we daarin niets over de nochtans ook erg zwaar getrroffen taxi-sector. 

 

Taxi-uitbaters geraken moeilijk aan het zgn. “overbruggingsrecht” en ervaren dagdagelijks zware achteruitgang tot zelfs totaal 

wegvallen van de klandizie en kampen ondertussen met doorlopende – maar ook extra-kosten (bvb. plaatsen plastieken wand in 

het voertuig). 

 

Kan aan deze sector ook een tegemoetkoming vanwege het stadsbestuur volgen? 

 

Zo ja, aan welk initiatief wordt gedacht resp. gewerkt? 

 

Kan eventueel in overleg met de sector iets uitgewerkt worden? 
 
 

naam 
 

Marc HENDRICKX (N-VA) 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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